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Technical change of the contact foot for the ZPE 2.5 protective earth terminal blocks 
 
Dear Madam or Sir, 
 
the below listed articles will be supplied in a modified revision. Please pass this product information on to your employees and, if 
needed, to your customers. All modifications are performed for reasons of product improvements. 
 

1. Initial situation 
 

 
 

2. Technical change 
 

 
 
 

Old version New version 

  
 
 
 
 
 
 
 

The ZPE 2.5 protective earth terminal blocks are completely open at the side. The clamping units and the contact 
foot of the ZPE 2.5 protective earth terminal blocks are therefore directly visible from the side. 

The shape of the contact foot has been changed slightly. In addition, the contact foot is now integrated into the 
moulding and is no longer visible directly from the side. The technical properties of the ZPE 2.5 protective earth 
terminal blocks are not affected by the change! 
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3. Reason for change 
 

 
 

4. Availability 
 

 
 

5. Affected parts 
 

 
 
 
 
 
We follow the advice of our customers and are constantly working on our products in order to improve them 
sustainably. We will implement these changes as smoothly as possible and without affecting delivery times 
and the functionality of the products. 
 
For further questions please contact your sales office directly. All contacts for sales representatives are available here: 
www.weidmueller.com/contact 
 
Best regards 
 
Product Management Modular Terminal Blocks 
Business Unit Rail Mounted Components 
 
Weidmüller Interface GmbH & Co. KG 
Klingenbergstraße 26, 32758 Detmold, Germany 
 

Weidmüller – Your partner in Industrial Connectivity 

We look forward to sharing ideas with you – Let’s connect. 
 
 

The change was made as part of a product optimisation. The change also ensures the further standardisation of the 
protective earth terminal block portfolio and contributes to the stabilisation of the product quality. 

The ZPE 2.5 terminal blocks listed below will be delivered in the modified version from May 2024 onwards. 

ZPE 2.5 – 1608640000 
ZPE 2.5/3AN – 1608650000 
ZPE 2.5/4AN – 1608660000 
ZPE 2.5/4AN WS – 1698110000 
 

http://www.weidmueller.com/contact
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Technische Änderung des Kontaktfußes der ZPE 2.5 Schutzleiterreihenklemmen 
 

Sehr geehrte Damen und Herren, 
 
Produktänderungen dienen der kontinuierlichen Produktverbesserung. Die unten aufgeführten Artikel werden in einer 
modifizierten Version geliefert. Bitte geben Sie diese Produktinformationen an Ihre Mitarbeiter und ggf. an Ihre Kunden 
weiter. Alle Änderungen werden aus Gründen der Produktverbesserung durchgeführt. 
 
 

1. Ausgangssituation 
 

 
 

2. Technische Änderung 
 

 
 
 

Alte Version Neue Version 

  
 
 
 

Die Kontur des Kontaktfußes wurde leicht verändert. Zusätzlich wird der Kontaktfuß fortan in den Klemmenträger 
eingelassen und ist nicht mehr direkt sichtbar. Die technischen Eigenschaften der ZPE Schutzleiterreihenklemmen 
sind von der Änderung nicht betroffen! 

Die ZPE 2.5 Schutzleiterreihenklemmen sind seitlich komplett geöffnet. Die Anschlüsse sowie der Kontaktfuß der 
ZPE 2.5 Schutzleiterreihenklemmen sind dementsprechend direkt von außen sichtbar. 
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3. Grund der Änderung 
 

 
 
 

4. Verfügbarkeit 
 

 
 
 
 

5. Betroffene Artikel 
 

 
 
 
 

Wir folgen den Hinweisen unserer Kunden und arbeiten ständig an unseren Produkten, um diese nachhaltig 
zu verbessern. Diese Änderungen werden wir so reibungslos wie möglich und ohne Einfluss auf die 
Lieferzeiten und die Funktionsweise der Produkte durchführen. 
 
Für weitere Rückfragen wenden Sie sich bitte direkt an das Ihnen zugeordnete Vertriebsbüro. Kontaktinformationen zu 
unseren Außendienstmitarbeitern finden Sie unter: www.weidmueller.com/contact 
 
Mit freundlichen Grüßen, 
 
Produktmanagement Reihenklemmen 
Business Unit Rail Mounted Components 
 
Weidmüller Interface GmbH & Co. KG 
Klingenbergstraße 26, 32758 Detmold 
 
Weidmüller – Ihr Partner der Industrial Connectivity 
Wir freuen uns auf den Dialog mit Ihnen – Let’s connect. 
 
 

Die Änderung wurde im Rahmen einer Produktoptimierung durchgeführt. Die Änderung sorgt ebenfalls für die 
weitere Vereinheitlichung des Schutzleiterreihenklemmen Portfolios und trägt zur Stabilisierung der Produktqualität 
bei. 

Die unten aufgeführten ZPE 2.5 Schutzleiterreihenklemmen werden ab Mai 2024 in der geänderten Version 
ausgeliefert. 

ZPE 2.5 – 1608640000 
ZPE 2.5/3AN – 1608650000 
ZPE 2.5/4AN – 1608660000 
ZPE 2.5/4AN WS – 1698110000 

http://www.weidmueller.com/contact


Order Number Type

1608640000 ZPE 2.5

1608650000 ZPE 2.5/3AN

1608660000 ZPE 2.5/4AN

1698110000 ZPE 2.5/4AN WS


